



Xing Zhang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Insurance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang specializes in private equity investment, insurance asset management, and mergers and acquisitions, providing full-process legal services to state-owned enterprises, insurance institutions, and tech-enabled companies. She is adept at transaction structuring, due diligence, and document drafting and negotiation

EDUCATION

2014–2018: Beijing Jiaotong University — Bachelor of Laws degree; 2018–2021: Sichuan University — Master of Laws degree.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张幸

北京

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 保险

工作经历

张幸律师深耕私募股权投资、保险资管及兼并收购领域，长期为国有企业、保险机构及科创企业提供全流程法律服务，擅长交易结构设计、尽职调查与文件起草谈判。

教育背景

2014 年至 2018 年就读于北京交通大学，获法学学士学位；2018 年至 2021 年就读于四川大学，获法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文